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Abstract (en)
The invention relates to a mixing device with a mixing container which is pivotable about its horizontal supporting axle from a vertical initial position
through 180 DEG into a vertical mixing position. For this purpose, the mixing device possesses a pivot drive apparatus which is so designed that the
mixing container, during the backward pivoting movement, can initially be pivoted back into a level-compensating position which extends beyond this
initial position, and can only then be pivoted into the stable initial position, so that an upper level of the contents in the mixing container is achieved
which extends at least approximately parallel to the upper edge of the first container section. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mischvorrichtung mit einem Mischbehälter, der um seine horizontale Tragachse aus einer vertikalen Ausgangsstellung
um 180° in eine vertikale Mischstellung schwenkbar ist. Hierfür besitzt die Mischvorrichtung eine derart ausgebildete Schwenkantriebseinrichtung,
daß der Mischbehälter bei der Rückschwenkung zunächst in eine über diese Ausgangsstellung hinausgehende Niveau-Ausgleichsstellung und erst
von dort in die stabile Ausgangsstellung zurückschwenkbar ist, so daß dann im Mischbehälter ein oberes Gutniveau eingestellt ist, das zumindest
annähernd parallel zur Oberkante des ersten Behälterteiles verläuft.
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